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בעקבות פרסום הקול הקורא לאיוש תפקיד אחראי/ת עובד עדכן את חברי ההנהלה כי  .א

והאקלום הגישו עצמם לתפקיד שישה חברי וחברות קיבוץ. צוות האיתור )שכלל  הקליטה 

את קרן בראליה, מנהלת אגף משאבי האנוש, מירי יציב, אחראית תחום הקליטה במועצה  

האזורית הגליל העליון, גדי להב, נציג ציבור, ועובד בן זאב, מנהל הקהילה( ראיין את 

 תפקיד. המועמדים, ולבסוף בחר במעין שמואל ל 

 נושא אישי  .ב

מוזמנת מאי יחזקאל,   –הצגת תהליך בחינת מעבר החינוך הבלתי פורמלי להתנהלות בתלתונים  .2

 ונציגים מוועדת החינוך 

אגף החינוך הבלתי פורמלי, הציגה בפני ההנהלה את התהליך שנעשה    תמאי יחזקאל, מנהל .א

- בוועדת החינוך בשנה האחרונה, ובו נבחנה האפשרות למעבר של חברת הילדים )כיתות א'

ו'(, במקום - ג', ותלתון מנגו כיתות ד'- ו'( להתנהלות בשני תלתונים )תלתון חצב כיתות א'

 ו'(. -ד', מנגו ה'-ב', שיבולת ג' -בדואונים )חצב א' –הנהוג היום 

מאי הציגה את החסרונות הקיימים בהתנהלות הקיימת בדואונים, את היתרונות שבמעבר   .ב

להתנהלות בתלתונים, וכן את האתגרים שעל המערכת למצוא להם פתרון. בסיום הצגת 

 הדברים ציינה מאי כי חברי ועדת החינוך הבלתי פורמלי תומכים במהלך. 

ובסופו הוחלט לתמוך בהחלטת ועדת החינוך, ולתת רוח גבית  התקיים דיון בהנהלה,  .ג

 להמשך התהליך.  
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עובד עדכן את הנהלת הקהילה, כי לאחר שהוחלט לאמץ את 'מתווה המיסוי והערבות  .א

הביטחון, שיתכן שיש לחשוב  ההדדית', יש מספר החלטות הקיימות בשמיר בנושא רשתות 

 עליהן מחדש, ולהביא אותן לדיון במזכירות הרחבה. 



 

החליטה להסמיך את הצוות האסטרטגי לדון בנושא, לגבש נייר עמדה  הנהלת הקהילה .ב

 . ולהביא את הנושא לדיון במזכירות הרחבה
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